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A Házszabály 94 . § alapján felvilágosítás kérése céljából Meddig balogatják még a zajvédőfal

teljes megépítését az újbudai Hamzsabégi úton? címmel írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszter úrnak

Évek óta nem történt előrelépés a Budapest XI. kerületi Hamzsabégi útnál kialakítandó zajvéd ő
fallal kapcsolatban, így mindenki tovább szenved a vasúti forgalom okozta zajtól . . Egyetlen é s
igen rövid szakasz épült meg a Lágymányosi-híd tövében, de a távolabbi lakók pihenésére má r
nem jutott figyelem .

A vasúti zajszennyezés csökkenthető hézagnélküli vágányok alkalmazásával, a sebessé g
csökkentésével, a pálya lesüllyesztésével vagy alagútba vezetésével, zajvédő erdősáv ültetésével,
zajvédő fal építésével, korszerűbb fékrendszerek alkalmazásával, vasútvillamosítással, korszerű
járművek alkalmazásával. Az érintett szakaszon a szakért ői vélemények egyértelműen a zajvéd ő
fal megépítését tartják szükségesnek

A MÁV-ot a zöldhatóság (Közép-Duna-völgyi Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi
Felügyelőség) évekkel ezelő tt (2005 . október) mérések elvégzésére kötelezte, de ez se mozdított a
ki az eseményeket a holtpontról .

A Hamzsabégi úti lakosok helyzetét az elmúlt id őkben tovább súlyosbította, hogy a vasúti tölté s
túloldalán új házakat építettek, melyek magasabbak a korábbi épületeknél . Ennek következtébe n
jóval több zaj verődik vissza.

Mikor történik előrelépés az ügyben? Mikor épül meg a zajvédő fal teljes hosszúságban?
Kíván-e a tárca legalább egyeztetéseket kezdeményezni az érintett szervezetekke l
(KHEM, MÁV, Újbuda önkormányzata, F ővárosi önkormányzat, zöldhatóság) egy
lehetséges ütemterv és költségmegosztás tárgyában? Mint a körzet országgyűlési képviselője ,
készséggel lennék egy ilyen folyamat előremozdítója .

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 17 .
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